
Wat is het voor het bestuur toch fijn om zoveel leden te mogen begroeten vandaag. 

Een speciale welkom aan de ereleden die vandaag weer van de partij zijn. Onder andere 

Rob, Irene, Jan en Joke heel fijn om jullie in goede gezondheid te zien. 

Ook wil ik Ineke Lausberg welkom heten het is heel fijn dat je na zo een zware tijd er toch 

weer vandaag bij kan zijn & Tonie en Tineke die altijd gezellig van de partij zijn. 

Wat je ver haalt is lekker dus wil ik onze nieuwe leden uit Bazel Anne-Fleur en Vincent met 

hun drie kinderen ook hartelijk welkom heten het is heel erg leuk dat jullie van zo ver 

gekomen zijn. 

2023 was best een bewogen jaar, tijdens de ALV heb ik mij als interim-voorzitter kandidaat 

gesteld en zou mijn beslissing in september nemen of ik er mee door wilde gaan. Het was 

helemaal niet zeker of de vereniging nog wel levensvatbaarheid zou hebben. Na een hele 

leuke paas actie een geweldig gezellige koningsdag, haringborrel, raclette vaart op het 

Vierwoudstrekenmeer en een top sinterklaasfeest te hebben mogen organiseren is het 

duidelijk dat ik als volledig voorzitter nog wel door wil gaan en we deze vereniging weer 

helemaal krachtig willen laten worden. 

Mijn dank is zeer groot aan iedereen die mij geholpen heeft om het verenigingsjaar 2023 

tot een succes te maken. Met name Remmelt voor zijn uitvoering als penningmeester, 

Carla en Gerard de Jong bij de koningsdag Jan en Joke Martens, Henk en Ineke van 

Slooten, Andrea en Jeffry de Jong voor hun enorme inzet bij de Sinterklaasviering, en 

natuurlijk mijn eigen geweldige Guus die mij altijd weer met raad en daad bijstaat. 

Er waren in 2023 veel leden die een ongeval of ziekte hadden en een operatie moesten 

ondergaan. Ik ben blij dat sommigen hier vandaag weer in betere gezondheid aanwezig 

zijn. 

Dan wil ik nu even stil staan bij het overlijden van onze lieve vriendin Joanna Janssen die 

vorig jaar nog zo kwiek op de nieuwjaarsborrel aanwezig was en Rafael de echtgenoot 

van Tonie. 

Voor 2024 is er een agenda op de website die nog hier en daar aangevuld kan en moet 

worden. De klassieke erfgoed feesten zoals Koningsdag, Haringborrel, Mosselavond en 

Sinterklaas worden natuurlijk sowieso gevierd door onze vereniging, maar ben ik nog 

bezig om iets heel erg leuks en interactiefs voor ouderen en kinderen te organiseren bij 

hof Maercht in het voorjaar. 

Er zal dit jaar, waarschijnlijk de tweede week van maart een Algemene Leden Vergadering 

worden gehouden in combinatie met een Stamppot avond. Normaal gesproken vindt deze 

plaats in februari maar aangezien mijn beide dochters een operatie moet ondergaan ben 

ik zelf tot de tweede week maart verhinderd. 

Zoals Johan Cruijff zei: elk nadeel heb zijn voordeel want ik kan dan wel lekker echte rook 

worsten uit Nederland meenemen voor de stamppot.  

Rest mij nog iedereen een hele fijne middag te wensen en het glas met jullie allen te 

heffen en te proosten op een gezellig, goed en vooral gezond 2024! 



 


